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Dagsorden til lokalskolebestyrelsesmøde på Hjallerup Skole 

Mødedato: 13. maj 2025 Kl. 17.00-19.30  

Mødelokale: Hjallerup Skole - personalerummet 

Deltagere: Anne Berg Aaen, Annika Birkkjær Nielsen, Betina Bedholm Maylann, Ivan Madsen, Jens Lorentzen, Nanna Byrdal Møller, 

Amalie Nyrup Thisted, Sebastian Damsgaard Jakobsen, Ane Neergaard Madsen, Lisbeth Egebjerg Voldby, Pia Bering 

Jensen, Rie Dam Vineke, Michael Ring Nielsen 

Fraværende: Sebastian Damsgaard Jakobsen, Lisbeth Egebjerg Voldby, Jens Lorentzen,  

Referent:  Rie Dam Vineke  

Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

Kl. 17.00-17.05 

• Velkomst og gennemgang af 

dagsorden 

 

At få en god start på mødet, hvor 

der er mulighed for at få vendt 

forventninger til dagen 

   

Kl. 17.05-17.15 

• Nyt fra elevrådet – fast punkt 

o Status på elevrådsarbejdet lige nu 

▪ Opfølgning på elevhjælp i 

skoleboden 

o Ønsker fra elevrådet 

▪ Indkøb 

▪ Indsatser 

▪ Andet 

At give eleverne mulighed for at 

inddrage skolebestyrelsen i deres 

arbejde 

 

At følge op på punkterne fra 

sidste møde. 

• Kagesalg og ansøgning 

hos fonde til Spike Ball 

O/D 

Eleverne er begyndt at hjælpe til i 

boden, til stor glæde for både elever 

og Maibritt i boden.  

 

Der er søgt et legat til Spike Ball, som 

der endnu ikke er kommet svar på.  

 

Der blev nævnt på mødet at der er 

huller i klatretårnet.  

MR snakker med 

servicelederen om legetårnet.  
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Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

Kl. 17.15-17.40 

• Planlægning af skoleåret 2025/2026  

o Skole-/hjemsamtaler 0.-9. 

klasse 

o Klassedannelse i overgangen 

mellem 6./7. årgang 

o Fagfordeling 

▪ 2-lærertimer 

o Skoleplan 

o Ansættelser 

At orientere lokalbestyrelsen om 

planlægningen af skoleåret 

2025/26 

 

At inddrage lokalbestyrelsen i 

planlægningen af skoleåret 

2025/2026. 

 

At få input til skole-/hjem-

samtalernes placering i skoleåret 

fra et forældreperspektiv 

 

O/D/B 

Der er tidligere blevet truffet politisk 

beslutning om, at der kun skal være 

en skolehjemsamtale på alle klassetrin 

fra 0.-9. kl.  

Praksis i det gamle Distrikt Hjallerup 

har været, at men har fastholdt 2 

skole-/hjemsamtaler i 0./1. klasse. I 

den nye skolestruktur som blev 

etableret til dette skoleår, er det 

blevet pointeret, at den politiske 

beslutning skal følges. 

Det betyder, at der næste skoleår vil 

være én skole-/hjemsamtale på 

samtlige årgange. 

 

Der er gang i klassesammenlægning 

på nuværende 6. årgang. Der er 

planlagt med afprøvning af forskellige 

elevsammensætninger i de 

kommende uger.  

 

Fagfordelingen er gået op. Der har 

været fokus på at lave fleksible 2-

lærertimer, så der kan sættes ind med 

indsatser i de klasser, hvor der opstår 

et behov i løbet af skoleåret.  
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Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

 

Skoleplanen blev gennemgået. 

 

Der skal ansættes en 

børnehaveklasseleder i et årsvikariat 

og 2 lærere i faste stillinger.  

Samtalerne afholdes i denne uge (uge 

20).  

 

Kl. 17.40-17.50 

• Status på førskolegruppen 

At orientere lokalbestyrelsen om 

status på førskolegruppen der 

startede op d. 1/4-2025 

O/D 

Førskolen har været i gang siden 1. 

april. Der har været godt styr på 

forberedelsen inden opstart.  

Der går 90 børn i førskolen, hvilket er 

rigtig mange nye børn på lidt plads.  

Det har været en hård opstart, og 

nogle af børnene reagerer på skiftet 

til de nye rammer.  

Der arbejdes intensivt på at skabe 

gode rammer for alle børnene.  

Det er en udfordring at få ansat 

uddannet/kvalificeret pædagogisk 

personale til stillingerne i førskolen, 

da det kun er ansættelser på tre 

måneder.  

Førskolen er en svær opgave i år. 

Lokalbestyrelsen bringer 

punktet videre til 

skolebestyrelsen for at 

undersøge, om der er den 

samme erfaringer fra førskolen 

på de andre skoler i distriktet. 

Hvis erfaringerne er de samme 

på tværs af skolerne kan det 

overvejes, om der skal skrives 

en fælles bekymring til det 

politiske niveau.  
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Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

Kl. 17.50-18.00 

• Udeområder 

o En tilbagemelding fra 

arbejdsgruppen 

At få en status ift. hvor 

arbejdsgruppen er lige nu 

 

At få vendt om der er nogle 

udfordringer ift. processen, som 

vi i lokalbestyrelsen kan hjælpe 

med 

O/D/B 

Arbejdsgruppen forsøger at få flere 

med i gruppen.  

Der indkaldes til et møde i 

arbejdsgruppen inden sommerferien.  

 

Kl. 18.00-18.20 

• Økonomi 

o Gennemgang at driftsbudget 

o Gennemgang af lønbudget 

At give lokalbestyrelsen et 

overblik over skolens aktuelle 

økonomi indenfor drift og løn. 

 

Drøfte prioritering af særlige 

indsatser, der kan have betydning 

for skolens budget. 

O/D/B 

Budgetterne for løn og drift blev 

gennemgået. Det ser fornuftigt ud, 

idet det underskud som vi startede 

skoleåret med et ved at være 

indhentet. 

 

Kl. 18.20-18.35 

• Forældrehenvendelser – fast punkt 

 

At få drøftet, fulgt op på og givet 

tilbagemelding på de 

forældrehenvendelser som 

bestyrelsen har modtaget siden 

sidste møde. 
O/D/B 

Der har været en henvendelse om 

hvordan overgangen fra indskolingen 

til mellemtrinet bliver for de elever 

der har indsatser i PLC.  

 

Der var en henvendelse fra nogle 

forældre ift. tilbuddet og de 

aktiviteter der tilbydes i det store 

stjernehus.  

 

 



 

 

Side  5/5 

Emne (ansvarlig) Mål 

Orientering, 

drøftelse eller 

beslutning 

Referat Opfølgning 

Der er snak i byen om skuret ved 

skolens idrætsplads. 

Kl. 18.35-18.40 

• Sparring – ledelse / forældre / elever 

o Skolemad – Se Bilag 8A 

 

At drøfte og give hinanden 

gensidig sparring på forskellige 

spørgsmål og problemstillinger 

fra enten skolen, forældrene eller 

eleverne 

O/D/B 

Der er truffet beslutning om, at 

Hjallerup Skole ikke ansøger 

undervisningsministeriet om at 

deltage i forsøget med skolemad. 

 

Kl. 18.40-18.55 

• Dagsorden til 

skolebestyrelsesmødet d. 19/5 

At give lokalbestyrelsen mulighed 

for at gennemgå og drøfte 

dagsordenen til det kommende 

skolebestyrelsesmøde. 

 

D 

  

Kl. 18.55-19.00 

• Afrunding og punkter til næste 

møde d. 10. juni 2025 

o Hvad har været godt ved mødet i 

dag? 

o Hvad tager vi med os fra mødet? 

At der bliver mulighed for at få 

samlet op på dagens møde. 

 

At få planlagt hvilke 

emner/temaer der vil være gode 

at få taget op på næste møde 

D 

Opfølgning på arbejdsgruppen 

omkring udeområder 

 

Status på førskolen 

 

Afbud fra Ane og Annika 

 

 

 


